



Partner information Hamburg on Tour

Company

Hamburg Tourismus GmbH

Hamburg Tourist Board

Profile

Die HHT vermarktet die Reisedestination Hamburg im In- und Ausland. Ihre Aufgabe als zentraler Koordinator ist die Weiterentwicklung der touristischen Infrastruktur, der Angebote und Dienstleistungen. Als Hamburg-Experte bietet sie Reisenden das umfangreichste Angebot für den Hamburg-Aufenthalt. Mit reichweitenstarken Broschüren und digitalen Plattformen wie der Veranstaltungsdatenbank und der Hamburg Tourismus App bietet sie ihren Partnern eine gemeinsame Plattform für die Vermarktung des touristischen Angebotes. In Kooperation mit nationalen und internationalen Marketingaktivitäten (u. a. Deutsche Zentrale für Tourismus), der Reiseindustrie und der Hamburger Tourismuswirtschaft schafft sie weitere Synergien.

Mit ihrer Arbeit stärkt und fördert die HHT Vielfalt, Bekanntheit und Erfolg der touristischen Angebote. Zudem leistet sie einen Beitrag zur Verbesserung der Lebensqualität und unterstützt die Weiterentwicklung Hamburgs als tolerante und lebenswerte Metropole. Selbstverständlich überprüft die HHT permanent Attraktivität, Vielfalt, Umfang und Qualität ihres Angebots.

The Hamburg Tourismus GmbH (HHT) markets Hamburg as a travel destination in Germany and abroad. Its core task lies in coordinating the development of touristic infrastructures, offers and services. Being the Hamburg expert, the HHT provides guests with the most comprehensive packages for their stay in Hamburg. With high-coverage brochures and online platforms such as the event database and the Hamburg Tourismus app, the HHT offers its partners a joint platform for marketing their touristic services and products. The HHT creates additional synergies by collaborating with national and international marketing organisations (e.g. the German National Tourist Board), the travel industry and Hamburg's tourism industry.

The HHT strengthens and supports the diversity, popularity and success of the region's touristic offers. Moreover, the HHT contributes to improving the quality of life in the Hamburg Metropolitan Region and fosters its future development as a cosmopolitan, liveable region. It goes without saying that the HHT continually monitors the attractiveness, diversity, quantity and quality of its offers.

Contact on the spot

Nina Stahmer
Referentin Golftourismus
nina.stahmer@hamburg-tourismus.de
Tel.: +49 (0)40-300 51 – 124

Nina Stahmer
Golf Tourism Consultant
nina.stahmer@hamburg-tourismus.de
Tel.: +49 (0)40-300 51 - 124

Action in Gothenburg

Präsentation der Golfregion Hamburg: Die Region rund um Hamburg ist ein echtes Golfparadies – mit einigen der schönsten Plätze Deutschlands, exzellenter Verkehrsanbindung und einer außergewöhnlichen Auswahl komfortabler Golfhotels – egal, ob in direkter Nähe zum nächsten Abschlag oder sogar „On-Course“. Insgesamt 66 abwechslungsreiche und hochklassige Plätze und Anlagen bieten hier Golfvergnügen für jede Spielstärke und jeden Geschmack.

Auch das Übernachtungs-Angebot kann sich sehen lassen: Zahlreiche Golfhotels liegen in unmittelbarer Nähe zu den Golfanlagen der Region und bieten attraktive Golf-Arrangements. Mit 11 Hotels on Course bieten sich in der Golfregion Hamburg die perfekte Kombination aus Golfen und Übernachten. (www.golfregion-hh.de)

Auf einer Paddan-Bootstour durch die Kanäle Göteborgs können sich die Besucher näher über die Golfregion Hamburg informieren. Außerdem gibt es auf dem Putting Green unseres Partners Golf Lounge tolle Preise zu gewinnen.

Contact on the spot

Nina Stahmer
Referentin Golftourismus
nina.stahmer@hamburg-tourismus.de
Tel.: +49 (0)40-300 51 – 124
mobil: +49 (0)171- 547 81 19

Contact for the media

Nina Stahmer
Referentin Golftourismus
nina.stahmer@hamburg-tourismus.de
Tel.: +49 (0)40-300 51 – 124
mobil: +49 (0)171- 547 81 19

Webside / Social Media

www.golfregion-hh.de
www.facebook.com/meinhamburg/
www.instagram.com/mein_hamburg/

Presentation of the golf region of Hamburg:

The region around Hamburg is a true golfer's paradise – with some of the most beautiful courses in Germany, excellent public transport connections and an above-average selection of comfortable golf hotels, both directly facing the next tee or even on the course. A total of 66 varied, top-quality courses and golf links offer golfing delights for every handicap and every taste.

Also the choice of overnight accommodation is impressive: Numerous golf hotels are situated in the immediate vicinity of the golf links in the region and offer attractive golfing packages. With 11 hotels on the course, the Hamburg golf region offers the ideal mix of golf and comfortable accommodation. (www.golfregion-hh.com)

During a typical Paddan- Boat trip through the canals of Göteborg, the visitors could get some deeper information about the Hamburg Golf Region. Furthermore there are some great prizes to win on the Putting Green of our partner Golf Lounge.

Nina Stahmer
Golf Tourism Consultant
nina.stahmer@hamburg-tourismus.de
Tel.: +49 (0)40-300 51 – 124
mobile: +49 (0)171- 547 81 19

Nina Stahmer
Golf Tourism Consultant
nina.stahmer@hamburg-tourismus.de
Tel.: +49 (0)40-300 51 – 124
mobile: +49 (0)171- 547 81 19

www.golfregion-hh.com
www.facebook.com/hamburgtourism/
www.instagram.com/mein_hamburg/

